



鑽石生技投資股份有限公司
Diamond BioFund Inc.

隱私權政策 Privacy Policy

編號	BA0036A
頁次	1
生效日期	2024/12/20
版次	A

鑽石生技投資股份有限公司及其關係企業（以下稱「鑽石投資」，「我們」或是「本公司」）非常重視您的隱私權，致力於確保您的個人資料得到妥善保護。本政策適用對象包括本公司網站(網址：<https://www.diamondbiofund.com/>以下稱「本網站」或「我們的網站」)之訪客、我們創業投資業務經營與服務之利害關係人、本公司供應商及承包商之員工、本公司之應徵者、造訪本公司之訪客(以下簡稱為「您」)。我們遵守台灣隱私權資料保護及個人資料安全等相關法令制定本隱私權政策(以下稱「本政策」)，以說明我們蒐集的個人資料種類，以及如何取得、處理、使用、傳輸及保護這些資訊。

Diamond Biofund Inc. and its affiliated companies (hereinafter referred to as "Diamond Biofund", "we" or "the Company") attach great importance to your privacy and are committed to ensuring that your personal information is properly protected. This policy applies to visitors to our website (URL: <https://www.diamondbiofund.com/> hereinafter referred to as "the website" or "our website"), stakeholders in our venture capital business operations and services, and our Employees of the Company's suppliers and contractors, applicants for the Company, and visitors to the Company (hereinafter referred to as "you"). We have formulated this privacy policy (hereinafter referred to as "the policy") in compliance with Taiwan's privacy data protection and personal data security laws and regulations to explain the types of personal data we collect and how to obtain, process, use, transmit and protect this information.

本公司可能因應法律變更及改變使用個人資訊的方式，修訂本政策，並公告於本公司網站。在您瀏覽或是使用本網站所提供的相關服務、提供任何個人資料給我們前，請您仔細閱讀以下的隱私權政策。若您對本政策有任何疑問或建議，歡迎隨時與本公司聯繫。The Company may revise this policy in response to changes in laws and changes in the way personal information is used and will announce it on the Company's website. Please read the following privacy policy carefully before you browse or use the related services provided by this website or provide any personal information to us. If you have any questions or suggestions about this policy, please feel free to contact the company at any time.

1. 根據《個人資料保護法》規定，向當事人蒐集個人資料時，應明確告知當事人之事項如下：

According to the "Personal Data Protection Act", when collecting personal data from the parties, the following matters should be clearly informed to the parties:

1.1 非公務機關名稱：鑽石生技投資股份有限公司
Name of non-government agency: Diamond Biofund Inc.

1.2 蒐集之目的：我們為了創業投資業務經營與服務而蒐集、使用、揭露、傳輸及處理您的個人資料。在符合相關法律的情況下，鑽石投資蒐集您的個人資料的目的包括但不限於：

 鑽石生技投資股份有限公司 Diamond BioFund Inc.	隱私權政策 Privacy Policy		編 號	BA0036A
			頁 次	2
	生效日期	2024/12/20		
	版 次	A		

Purpose of collection: We collect, use, disclose, transmit and process your personal information for the purpose of venture capital business operations and services. Subject to relevant laws, the purposes for which Diamond Investment collects your personal information include but are not limited to:

1.2.1 提供網站與服務

Provision of website and services

1.2.1.1 提供我們的網站或服務。

Providing our website or services.

1.2.1.2 與您聯絡有關網站與服務的相關事項。

To contact you regarding matters related to the website and services.

1.2.2 企業營運

Business operations

1.2.2.1 經營及管理我們的網站、創業投資業務及服務。

Operate and manage our website, venture capital business and services.

1.2.2.2 基於創業投資業務合作目的之溝通、合作與互動。

Communication, cooperation and interaction based on the purpose of venture capital business cooperation.

1.2.2.3 提供網站內容給您。

Provide website content to you.

1.2.2.4 顯示廣告及其他內容。

Display of advertisements and other content.

1.2.2.5 透過我們的網站或服務與您溝通或互動。

Communicate or interact with you through our website or services.

1.2.2.6 通知您有關我們的網站與服務的更新。

To notify you about updates to our website and services.

1.2.3 溝通與行銷

Communication and Marketing

1.2.3.1 以任何方式與您進行溝通（包括電子郵件、簡訊、社群網站、公告或面對面方式）。

Communicate with you in any way (including email, text messages, social networking sites, announcements or face-to-face).

 鑽石生技投資股份有限公司 Diamond BioFund Inc.	隱私權政策 Privacy Policy	編 號	BA0036A
		頁 次	3
		生效日期	2024/12/20
		版 次	A

1.2.3.2 提供您可能有興趣的更新資訊或其他資訊。

Provide updates or other information that may be of interest to you.

1.2.3.3 維護以及更新您的聯絡資訊。

Maintain and update your contact information.

1.2.3.4 根據法律要求取得您的事先同意時，與您聯絡以尋求同意。

Contact you to seek consent when required by law to obtain your prior consent.

1.2.4 資訊系統管理

Information system management

1.2.4.1 管理及運作本公司的通訊系統、資訊系統以及保全系統。

Manage and operate the company's communication systems, information systems and security systems.

1.2.4.2 進行查核（包括安全性查核）及監看上述各項系統。

Conduct audits (including security audits) and monitor the above systems.

1.2.5 供應商管理

Supplier management

與供應商合作，進行相應的管理與合作。

Work with suppliers to manage and cooperate accordingly.

1.2.6 意見調查

Opinion survey

針對我們的網站或服務取得您的意見。

Get your feedback about our website or services.

1.2.7 企業保全

Enterprise preservation

管理本公司辦公室及各工作場域實體的保全，包括參訪紀錄、監視錄影紀錄，以及電子安全(包括登入紀錄以及進出紀錄)。

Manage the physical security of the company's offices and work sites, including visit records, surveillance video records, and electronic security (including login records and entry and exit records).

1.2.8 案件調查

Case investigation

 鑽石生技投資股份有限公司 Diamond BioFund Inc.	隱私權政策 Privacy Policy		編 號	BA0036A
			頁 次	4
			生效日期	2024/12/20
			版 次	A

配合法律規定，進行偵查、調查，以及預防違反法律規定與刑事犯罪。
 Cooperate with legal regulations to conduct investigations, examinations, and prevent violations of legal regulations and criminal offenses.

1.2.9 法律遵循

Legal Compliance

遵循法律與規定上的義務。

Comply with legal and regulatory obligations.

1.2.10 改善我們的網站與服務

Improve our website and services

1.2.10.1 取得或回應您對於網站或服務上的問題或要求。

Obtain or respond to your questions or requests regarding the website or services.

1.2.10.2 開發或改善網站與服務。

Develop or improve the website and services.

1.2.11 預防詐欺

Fraud prevention

配合偵查、預防與調查詐欺相關案件。

Cooperate with the detection, prevention and investigation of fraud-related cases.

1.2.12 主張、行使或防禦法律上的權利

Assert, exercise or defend legal rights

1.2.12.1 管理法律上的權利。

Managing legal rights.

1.2.12.2 事實與權利的主張，包括文件蒐集、審閱與提交，事實、證據與證人之證言。

Claims of facts and rights, including collection, review and submission of documents, facts, evidence and testimony of witnesses.

1.2.12.3 行使及防禦法律上權利與主張，包括在正式法律程序中進行主張。

Exercise and defend legal rights and claims, including making claims in formal legal proceedings.

 鑽石生技投資股份有限公司 Diamond BioFund Inc.	隱私權政策 Privacy Policy	編 號	BA0036A
		頁 次	5
		生效日期	2024/12/20
		版 次	A

1.2.13 招募與面試

Recruitment and interviews

1.2.13.1 招募活動、招募廣告及面試。

Recruitment activities, recruitment advertisements and interviews.

1.2.13.2 適任性評估、任用文件及相關紀錄。

Competency assessment, appointment documents and related records.

1.2.13.3 聘書內容、接受聘書的細節。

Contents of the letter of appointment and details of acceptance of the letter of appointment.

- 1.3 個人資料之類別：包含識別類之辨識個人/財務者、政府資料中之辨識者；特徵類之個人/身體描述、習慣、個性；家庭情形類別之家庭情形、婚姻之歷史、家庭其他成員之細節、其他社會關係；社會情況類別之住家及設施、休閒活動與興趣、職業、執照或其他許可；教育/考選/技術或其他專業類別之學校記錄、資格或技術；受僱情形類之現行之受雇情形、僱用經過、離職經過、工作經驗、健康與安全紀錄、薪資與預扣款、受訓紀錄；財務細節類別之信用評等、資料主體提供之財貨或服務、財務交易、賠償。

Categories of personal data: Including identification categories such as personal/financial identification and identification in government data; characteristics categories such as personal/physical descriptions, habits, and personality; family situations categories such as family circumstances, marriage history, and other family members details, other social relationships; homes and facilities, leisure activities and interests, occupations, licenses or other permissions in the social situation category; school records, qualifications or skills in the education/examination/technical or other professional categories; current employment status, employment history, resignation process, work experience, health and safety records, salary and withholdings, training records; credit ratings of financial details categories, goods or services provided by the data subject, financial transactions, and compensation.

- 1.4 個人資料利用之期間：於本公司業務經營範圍內，符合下列要件之一者：

Period of use of personal data: Within the scope of the company's business operations, those who meet one of the following requirements:

1.4.1 個人資料蒐集之特定目的存續期間。

Duration of the specific purpose of personal data collection.

 鑽石生技投資股份有限公司 Diamond BioFund Inc.	隱私權政策 Privacy Policy	編 號	BA0036A
		頁 次	6
		生效日期	2024/12/20
		版 次	A

1.4.2 依相關法令規定或契約約定之保存期限。

The retention period stipulated in relevant laws or contracts.

1.4.3 本公司因執行業務所須之保存期間。

The retention period required by the company for the execution of its business.

1.5 個人資料利用之對象：鑽石投資、鑽石投資之子（孫）公司、公司法所訂之關係企業或與上開公司因業務需要訂有契約關係或業務往來之機構或顧問、依法有調查權機關或金融監理機關。

Targets for the use of personal data: Diamond Biofund, Diamond Biofund's subsidiaries (sub subsidiaries), related companies under the Company Act, or institutions or consultants that have contractual relationships or business dealings with the above-mentioned companies due to business needs, and agencies with investigative powers in accordance with the law or financial supervisory authority.

1.6 個人資料利用之方式：以自動化機器或其他非自動化（包括但不限於書面、電子或國際傳輸）等方式。

Methods of using personal data: By automated machines or other non-automated means (including but not limited to written, electronic or international transmission).

1.7 個人資料利用之地區：本公司及其他利用對象之營業活動相關地區及為達利用目的所必須使用之相關地區。

Areas where personal data is used: areas related to the business activities of our company and other users and areas necessary to achieve the purpose of use.

1.8 您依個人資料保護法第 3 條規定得行使之權利及方式：得查詢、閱覽、複製影本、補充、更正、停止蒐集/處理/利用或刪除您的個人資料，如欲行使前述權利，可透過本政策第 5 項說明進行申請。

The rights and methods that you may exercise in accordance with Article 3 of The Personal Data Protection Act: You may inquire, read, copy, supplement, correct, stop collecting/processing/using or deleting your personal information. If you want to exercise the aforementioned rights, you may apply through the instructions in item 5 of this policy.

1.9 您得自由選擇提供個人資料時，不提供將對其權益之影響：鑽石投資可能會在登錄、行銷活動、展覽、會議服務、投資人問答、公益活動上或在提供就業之機會中，要求蒐集由參與者自願提供的個人資料。若您不願提供個人資料，鑽石投資將無法繼續提供您如上述所示各項之相關服務及就業、活動等機會。如此，將影響您的權益。



鑽石生技投資股份有限公司
Diamond BioFund Inc.

隱私權政策 Privacy Policy

編號	BA0036A
頁次	7
生效日期	2024/12/20
版次	A

You are free to choose to provide personal information. Failure to provide it will affect your rights and interests: Diamond Biofund may require you to provide information during registration, marketing activities, exhibitions, conference services, investor Q&A, public welfare activities or in providing employment opportunities. Personal data voluntarily provided by participants is collected. If you are unwilling to provide personal information, Diamond Biofund will no longer be able to provide you with related services, employment, activities and other opportunities as shown above. Doing so will affect your rights and interests.

2. 個人資料蒐集方式

Ways to collect personal information

鑽石投資可能會透過以下管道，蒐集您的個人資料：

Diamond Biofund may collect your personal information through the following channels:

- 2.2 主動提供給本公司之資訊：例如您或他人透過電子郵件、電話、提供名片或應徵工作等方式聯絡我們。
Information voluntarily provided to the Company: For example, you or others contact us by email, phone, providing business card or applying for a job, etc.
- 2.3 直接接觸而取得之資訊：參加會議、展覽、商業拜訪或其他會議的方式，直接取得您的個人資料。
Information obtained through direct contact: directly obtain your personal information by participating in conferences, exhibitions, business visits or other meetings.
- 2.4 藉由合作而取得之資訊：與您在業務面進行合作，或因您擔任本公司顧問而取得的個人資料。
Information obtained through cooperation: Personal information obtained by business collaboration, or by you serving as a consultant to the company.
- 2.5 經由法律關係取得之資訊：根據您和本公司之間的法律關係，例如提供服務時取得的個人資料。
Information obtained through legal relationships: Based on the legal relationship between you and the Company, such as personal data obtained when providing services.
- 2.6 您自行公開之資訊：從您在社群媒體上公開發表的文字內容中，取得您的個人資料。
Information disclosed by you: Obtain your personal information from the text content you publish publicly on social media.



鑽石生技投資股份有限公司
Diamond BioFund Inc.

隱私權政策 Privacy Policy

編號	BA0036A
頁次	8
生效日期	2024/12/20
版次	A

2.7 網站資訊：透過您造訪我們的網站或使用網站上的功能或資源，取得您的個人資料。
Website information: Obtain your personal information through your visit to our website or use of the functions or resources on the website.

2.8 註冊資訊：因您註冊使用我們的網站或服務而取得的個人資料。
Registration information: Personal information obtained when you register to use our website or services.

3. 鑽石投資將於符合蒐集目的之必要範圍內利用您的個人資料；另為達目的，我們可能會將資料傳輸至台灣以外之區域。但在下列情況時，鑽石投資將不受限於必要目的範圍內利用。

Diamond Biofund will use your personal information to the extent necessary to meet the purpose of collection; for other purposes, we may transfer the information to areas outside Taiwan. However, in the following cases, Diamond Biofund will not be used within the scope of necessary purposes.

3.1 該資訊在非經過鑽石投資揭露的情況下已經變成大眾所知。
This information has become known to the public without being disclosed by Diamond Biofund.

3.2 該資訊是您自行公開或經您同意揭露給第三人知悉。
The information is disclosed by you yourself or disclosed to a third party with your consent.

3.3 鑽石投資依照有權管轄法院或政府機關之命令必須進行揭露。
Diamond investments must be disclosed in accordance with the order of the competent court or government agency.

3.4 鑽石投資委託他人執行以下服務
Diamond Investment entrusts others to perform the following services.

3.4.1 行銷與研究分析，以便改進我們的服務及您使用本網站的經驗。
Marketing and research analysis to improve our services and your experience using this website.

3.4.2 統計分析，以便我們能夠更瞭解您的需求以及／或考量消費之一般模式及趨勢。
Statistical analysis so that we can better understand your needs and/or consider general patterns and trends of consumption.

3.4.3 遞送出版物、信件、電子郵件、更新資料或通知事宜給您。
To deliver publications, letters, emails, updates or notifications to you.

 鑽石生技投資股份有限公司 Diamond BioFund Inc.	隱私權政策 Privacy Policy		編 號	BA0036A
			頁 次	9
	生效日期	2024/12/20		
	版 次	A		

3.4.4 提供您任何其他形式之服務。

Provide you with any other form of services.

4. 我們將不會洩露任何可供辨識您個人的資料給任何第三人

We will not disclose any personal information that can identify you to any third party.

除非該第三人是本公司之代理人或委託之下包商，協助或代理本公司於前述之目的範圍內提供服務給您。我們僅給予該下包商或代理人達成委任標的必要的資訊，並要求他們維護您個人資訊的機密性並且禁止利用您的資訊從事委任服務之外的用途。

Unless the third party is an agent of the Company, or a contractor entrusted by the Company to assist or act as an agent for the Company to provide services to you within the scope of the aforementioned purposes. We only give the subcontractor or agent the information necessary to achieve the purpose of the appointment and require them to maintain the confidentiality of your personal information and are prohibited from using your information for purposes other than the commissioned service.

5. 依據《個人資料保護法》規定，您有權查詢、閱覽、製給複製本、補充、更正、停止蒐集/處理/利用或刪除您的個人資料

In accordance with the provisions of the "The Personal Data Protection Act", you have the right to inquire, read, make copies, supplement, correct, stop the collection/processing/use or delete your personal information.

若您想行使以上任一權利，或是對本隱私權政策有任何疑問、意見或建議，請通過以下方式與我們聯繫：

If you want to exercise any of the above rights, or have any questions, comments or suggestions about this privacy policy, please contact us through the following methods:

地址：100 台北市中正區忠孝西路一段 66 號 34 樓

Address: 34F., No. 66, Sec. 1, Zhongxiao W. Rd., Zhongzheng Dist., Taipei City 100

電子信箱：privacy@diamondbiofund.com

Email: privacy@diamondbiofund.com

6. Cookies 政策

Cookies Policy

6.1 Cookies 是從網站傳送到瀏覽器，並保存在使用者電腦硬碟中的簡短資料。為了提供您最佳的服務，當您使用本網站服務時，本網站有時會在您的電腦上設定與存取 Cookies。

Cookies are short pieces of information that are sent to your browser from a website and saved on the user's computer hard drive. In order to provide you with the best service,



編號	BA0036A
頁次	10
生效日期	2024/12/20
版次	A

when you use the services of this website, this website will sometimes set and access Cookies on your computer.

- 6.2 當您瀏覽本公司網站時，我們將使用 Cookies 儲存您使用過我們網頁的資訊(該資訊無法直接辨別個人資訊)，讓我們能夠瞭解您及其他瀏覽者如何使用網站，以便持續優化我們網頁，提供您更好的服務。

When you browse our website, we will use cookies to store information about your use of our webpage (this information cannot directly identify personal information), so that we can understand how you and other visitors use the website in order to continue to optimize our webpage. Provide you with better service.

- 6.3 如果您擔心 Cookies 的使用會造成您的負擔，目前大多數的瀏覽器都能幫助您清除電腦中的 Cookies 資料、拒絕接收 Cookies 或是在發現 Cookies 時發出提醒告知您該網頁有使用 Cookies。

If you are worried that the use of cookies will burden you, most current browsers can help you clear cookie information on your computer, refuse to accept cookies, or send you a reminder when cookies are found to inform you that the webpage uses Cookies.

- 6.4 您可以在 IE 的「工具-網際網路選項」的「安全性」，或 Firefox 的「工具-選項」的「個人隱私」，或 Chrome 的「工具-選項」的「隱私權設定」中選擇修改瀏覽器對 Cookies 的接受程度(包括：接受所有 Cookies、設定 Cookies 時得到通知、拒絕所有 Cookies 等)。

You can go to "Security" in "Tools-Internet Options" in IE, or "Personal Privacy" in "Tools-Options" in Firefox, or "Privacy Settings" in "Tools-Options" in Chrome. Choose to modify the browser's acceptance of cookies (including accepting all cookies, being notified when cookies are set, rejecting all cookies, etc.).

- 6.5 您可以透過設定您的個人電腦或上網設備，決定是否允許 Cookies 技術的使用，如果您選擇拒絕所有的 Cookies 時，可能會造成您使用本網站服務之不便或部分功能無法正常執行，敬請理解。

You can decide whether to allow the use of cookies technology by setting your personal computer or Internet device. If you choose to reject all cookies, it may cause inconvenience for you to use the services of this website, or some functions may not perform properly. Please understand this matter.

7. 兒童之隱私權

Children's privacy rights

為了保障兒童的隱私權，我們不會在知情且未取得父母親同意 (或監護人)之情況，蒐集、處理或利用未滿十八歲或依該當地法律或法規另行規定之兒童的個人資料。我們建議父



編號	BA0036A
頁次	11
生效日期	2024/12/20
版次	A

母親(或監護人)應全程陪同其子女使用我們之服務。兒童的父母親(或監護人)可隨時撤銷或撤回任何同意之表示，請利用本政策第五項提供之聯繫資訊提出需求。包含查詢、閱覽、製給複製本、補充、更正、停止蒐集/處理/利用或刪除部份或全部的個人資料。

In order to protect the privacy of children, we will not collect, process or use the personal data of children under the age of 18 or as otherwise required by local laws or regulations without the consent of their parents (or guardians). We recommend that parents (or guardians) accompany their children at all times when using our services. A child's parents (or guardians) may revoke or withdraw any consent at any time. Please use the contact information provided in item 5 of this policy to make a request. Including querying, reading, making copies, supplementing, correcting, stopping the collection/processing/use or deleting part or all of the personal information.

8. 隱私安全

Privacy and security

8.1 我們採用嚴格的隱私安全措施，如防火牆、防毒系統及 EDR 等技術，並且遵循 ISO 27001 相關管理規範，避免您的個人資料遭到有心人士竊取、竄改、洩漏、毀損或是滅失。在蒐集、儲存、傳遞、使用您的個人資料時，我們都實施嚴格的審查措施，只有相關的工作人員擁有觀看、查詢您個人資料的權限，除此之外我們也定期維護我們的系統，杜絕外來駭客或是惡意軟體的入侵，讓您的個人資料不論是在網路上或是實體都受到完整的保護。

We adopt strict privacy security measures, such as firewalls, anti-virus systems, EDR and other technologies, and follow ISO 27001 related management specifications to prevent your personal information from being stolen, tampered with, leaked, damaged or lost by malicious parties. We implement strict review measures when collecting, storing, transmitting, and using your personal information. Only relevant staff have the authority to view and query your personal information. In addition, we also regularly maintain our system to prevent from the intrusion of external hackers or malware, your personal data will be completely protected whether online or physically.

8.2 您於本網站中的各項資料與帳號，若以密碼保護者，請協助保護好您的密碼，以維護您的隱私安全。

If your various information and accounts on this website are password protected, please help protect your password to maintain your privacy and security.

8.3 只有經過授權的人員才能接觸您的個人資料，相關處理人員皆應遵守相關法律規定。Only authorized personnel can access your personal information, and relevant processing personnel should abide by relevant legal regulations.

 鑽石生技投資股份有限公司 Diamond BioFund Inc.	隱私權政策 Privacy Policy		編 號	BA0036A
			頁 次	12
			生效日期	2024/12/20
			版 次	A

9. 變更及修訂

Changes and Revisions

9.1 隨著狀況的改變及需要，我們將會不時修訂隱私權的相關政策，以保障您的隱私權。本政策經董事長核准後公告實施，修訂時亦同。當我們完成隱私權條款修改時，將立即刊登於本網站上，但不會另行通知個別使用者，因此我們會以醒目標示提醒您前往點選閱讀並鼓勵您定期查看我們的隱私權政策。若您於公布修訂後，仍繼續瀏覽、使用本網站所提供的相關服務，將視為您同意該次政策之修正。

As the situation changes and needs arise, we will revise our privacy-related policies from time to time to protect your privacy. This policy will be announced and implemented after approval by the chairman of the board. The same applies to revisions. When we complete the modification of the privacy policy, it will be published on this website immediately, but individual users will not be notified separately. Therefore, we will remind you to click to read it and encourage you to check our privacy policy regularly. If you continue to browse and use the related services provided by this website after the revision is announced, it will be deemed that you agree to the revision of the policy.

9.2 假如您不同意修改的隱私權政策中有關您個人資料被蒐集、處理、利用的規範，您有權依照本政策第 5 項之內容與我們聯絡，要求停止或刪除個人資料及行使您的權利。

If you do not agree with the standards for the collection, processing, and use of your personal data in the revised the policy, you have the right to contact us in accordance with item 5 of the policy to request the suspension or deletion of personal data and to exercise your rights.